



Chen Kuang

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Kuang joined Han Kun Law Offices in October 2024, where he focuses on commercial dispute resolution, including domestic and international arbitration. Prior to joining Han Kun, Mr. Kuang worked as an assistant legal counsel at a leading arbitral institution in China.

EDUCATION

Mr. Kuang received his J.D. degree from the University of Notre Dame Law School in 2021. Prior to that, he earned a Bachelor of Arts in Philosophy from the University of Notre Dame in 2016 and a Master of Arts in Social Science from the University of Chicago in 2017.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

Solicitor of the Senior Courts of England and Wales

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



匡辰

北京

业务领域

- 争议解决

工作经历

匡辰律师于 2024 年 10 月加入汉坤，从事的业务领域为商事争议解决，主要包括国内及国际仲裁。在加入汉坤之前，匡辰律师曾在国内某领先商事仲裁机构担任助理法律顾问。

教育背景

匡辰律师于 2021 年取得圣母大学法学院法学博士学位。在此之前，他于 2016 年获圣母大学哲学学士学位，2017 年获芝加哥大学社会科学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格
英格兰及威尔士事务律师

工作语言

中文、英文